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Detenen un home a Lleida per 
deixar en estat critic la parella 
La dona hauria patit l'agressió a Ontinyena, I'Arnau de Vi la nova avisa d'indicis 
de violencia de genere i els Mossos l'arresten i l'entreguen a la Guardia Civil 1111 

La construcció posa 
el fre de mS a Lleida 

FOTO_ Tony Alcántar~ L'obra nova registra un descens del 34,45% i la rehabilitació d'un 12,19% respecte el 2022 IJB 

La Llotja obre 
el Tour del 
Talentamb 
400 assistents 
El certamen, organitzat 
per la Fundació Princesa 
de Girona, ofereix una set
mana d'activitats. La reina 
Letícia sera avui a Lleida 
per anunciar els Premis 
Princesa de Girona. _P.7 FOTO_Fundació Princesa de Giro Gemma Mengual i Joan Capdevila, als actes 

Larrosadiu 
que l'oratori 
deCappont 
ésnonnatiu 
L'alcalde assegura que 
sera "exigent" amb la co
munitat musulmana i que 
el dret a la llibertat religiosa 
sera garantit i demana als 
ve'fns tranquil·litat. _P.8 

Elpantade 
Rialb guanya 
enunany70 
hectometres 
Es traba al 27% i Cama
rasa surt el més ben parat 
del darrer episodi de plu
ges. Pere Aragonés pre
veu la fase d'emergencia 
la setmana vinent. _P.3 

Diligencies de 
Fiscalia per la. 
investigació a 
Rodríguez Sol 
L'exfiscal general de Ca
talunya i de !'Audiencia de 
Lleida hauria estat inves
tigat presumptament dins 
de I"Operació Catalunya' 
per la Policia Nacional els 
anys 2012 i 2013. _P.19 
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SEQUERA 

El panta de Rialb guanya 70 hm3 

en un any i esta al27% de volu~ 
El de Cama rasa és el que torna a sorti·r més ben parat del darrer 
episodi de pluges, malgrat que l'.impacte general ha estat baix 

metres cúbics i queda en 
144,9, un 21 ,3%. Escales 
ha baixat 4 hm3 i es queda 
als 95, un 62,4%, mentre 
que Santa Ana suma 7,21 
hectometres cúbics més, 
fins als 135,9 -un 57,5%. 
El de Tremp o Talarn ha 
perdut 11 ,36 hectometres 
i actualment es traba al 
52,5% de capacitat. 

FOTO_ Josep Garc El panta de Camarasa a !'altura de la Baronía de Sant Olsme el passat 12 de gener 

La res~rva ·d'aigua em
bassada a la Conca de 
I'Ebre és de 4.976 hec
tometres cúbics, el 64% 
de la capacitat total. En . 
aquestes dates, la reser
va del 2023 es va elevar 
a 3.988 hm3 , el 51% de la 
cap~citat. La mitjana deis 
últims cinc anys ha es
tat de 5.253 hectómetres 
cúbics, el 67%, i el mínim 
deis últims cinc anys es va 
produir el 2023, amb 3.988 
hm3 , el 51% de capacitat. 

REOACCIO 
Ueida 

El panta de Rialb ha guan
yat 70 hectómetres cúbics 
d'aigua en un any i actual-

ment esta al 27% de la 
seva capacitat, segons el 
darrer ·informe setmanal 
de la Confederació Hidro-· 
grafica de I'Ebre (CHE) pu
blicat ahir. Així, en aquests 

mi 

Aragonés presidint la reunió de la Comissió 
lnterdepartamental de la Sequera el passat dimarts 

moments, l'embassament 
compta amb un total de 
110,2 hm3 deis 403,6 que 
pot emmagatzemar i en els 
últims set dies ha guanyat 
tres hectómetres més. 

El front de pluges de di
vendres passat, que va ser 
poc abundant en general, 
no ha alterat la situació 
deis pantans lleidatans. 
En aquest sentit, una set
mana més, el que ha sor
tit més ben parat és el de 
Camarasa, que ha guan
yat 14,41 hectómetres, 
un volum que sumat als 
17,93 de !'informe publicat 
el 15 de gener el situa en 
una situació més favora
ble que la que tenia fa un 
any, ja que ha incrementat 
el seu volum en 22,76 hm3 . 

Canelles puja 2,72 hecto-

Aragones preven entrar 
en fase d'emergencia per 
sequera la setmana vinent 
Catalunya entrara en emergencia per sequera "pro
bablement" la setmana que ve. Així ho va avan9ar el 
president de la Generalitat, Pere Aragonés, en una ·
entrevista ahir a Catalunyá Radio. D'aquesta mane-
ra, la previsió és que els embassaments del país es 
mantinguin al 16% de la capacitat els propers dies. 
Aragones va constatar que caldra estar pendents del 
consum i de les pluges, tot i que ía va advertir que les 
previsions a curt termini no en preveuen. El cap de 
l'executiu va destacar l'esfor9 de la ciutadania i els 
agricultors, de cara a endarrerir !'entrada d'emergen-
cia perla sequera. D'altra banda, Girona s'ha avan9at 
a les restriccions previstes i des d'ahir ha prohibit l'ús 
de les dutxes als equipaments esportius públics, que 
només es podran utilitzar després de partits, no en
trenaments, així com regar els camps de futbof. 
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COMARQUES 

El conveni sanitari entre 
Catalunya i Aragó fa quatre 
anys que ·esta caducat 

Endavantla 
proposta pels 
vols nocturns 
a Vilaller 

La comissici de Territori 
del Parlament ha aprovat 
-la proposta del PSC per 
estudiar la viabilitat de 
vols nocturns a l'heliport 
de Vilaller. La diputada 
Judith Alcala va apel·lar 
al fet que "el govern no 
demori més l'autorització 
d'un servei essencial pel 
Pirineu" i va dir que és 
una base "estrategica" 
pels ve'lns de I'Aita Riba
gon;a i el Pirineu. 

. 
Salut di u que el servei funciona amb "normalitat" i 
que ha iniciat els contactes per tal de renovar-lo 

REDACCIÓ 
Lleida 

El conveni sanitari entre 
Catalunya i Aragó por
ta quatre anys caduc.at, 
segons va avan<;ar TV3 
i van confirmar fonts del 
Departament de Salut, 
que van afegir, pero, que 
l'atenció funciona amb 
"normalitat". 

Durant el 2023, la Ge
neralitat, a través de la 
Regió Sanitaria de I'Ait 
Pirineu i Aran, ha iniciat 
tant els contactes insti
tucionals amb el govern 
d'Aragó com el treball 
preparatori intern en el 
sí del Departament per 
promoure la renovació 
d'aquestes relacions de 

coordinació institucional 
i formalitzar un nou con
veni. Mentrestant, les ma
teixes fonts van assegu
rar que continua en peu 
la coordinació prevista en 
els convenís. Segons Sa
lut, tan bon punt es tinguin 

acordats els continguts de 
la coHaboració, s'iniciaran 
les actuacions per forma
litzar el conveni. 

Des del territori catala 
que toca a I'Aragó es con
tinuara treballant com fins 
ara, amb la voluntat de 

OTO FG Simulació del nou pas inferior pera vianants a l'estació de Térmens 

PasüüerlorWbahadordeTénnens 
Ferrocarrils de la Genera
litat de Catalunya (FGC) 
ha licitat les obres per a 
la construcció d'un nou 

pas inferior pera vianants 
a l'estació de Térmens, a 
la línia Lleida - La Pobla 
de Segur, que substituira 

!'actual pas de serVei. Els 
treballs, amb un termini de 
22 setmanes, han sortit a 
licitació per 880.000 euros. 

lmatge de !'exterior de 
!'hospital comarcal del 
Pallars Jussa, situat al 
municipi de Tremp 

.ACN 

"garantir tota l'assisten
cia sanitaria" als verns de 
1' Aragó i que es garanteixi 
en aquesta comunitat de 
la població de la Franja de 
Ponent. 

Salut també va voler 
deixar ciar que no rep 
practicament cap queixa 
sobre l'atenció sanitaria 
en aquesta zona limítrof i 
van afegir que en cas de 
produir-se alguna "dis
funció en el servei", es 
mira de solucionar el més 
aviat possible. 

Ajuntament de 
NautAran 

E DICTE 

Crespín visita 
un allotjament 
rural ecologic 
al Pallars Jussa 
El subdelegat del govern 
a Lleida, José Crespín, 
es va despla<;ar ahir a la 
comarca del Pallars Jus
sa on va visitar l'allotja
ment rural i ecocamping 
Terra del Congost, un 
projecte que esta basat 
en una autogestió soste
nible i ecologica. 

Assumpte: Aprovació inicial del Pla Especial Urbanístic per 
concretar l 'ús d'allotjament dotacional a l'equipament comunitari 
de titularitat pública situat a l'ambit del PMU PE-1 de Baqueira. 

El Pie de I'Ajuntament de Naut Aran, en sessió extraordinaria de 
data 23 de novembre de 2023, va acordar: 

Aprovació inicial del Pla Especial Urbanístic per concretar l'ús 
d'allotjament dotacional a l'equipament comunitari de titularitat 
pública situat a l'ambit del PMU PE-1 de Baqueira. 

Primer.- Aprovar inicialment del Pla Especial Urbanístic per 
concretar l'ús d'allotjament dotacional a l'equipament comunitari de 
titularitat pública situat a l'ambit.del PMU PE-1 de Baqueira. 

Segon.- Sotmetre el present acord i aquest expedient a informació 
pública per termini d'un mes en el Butlletí Oficial de la Provincia 
(BOP), en el Diari la Mañana, en el Tauler d'anuncis municipal, en 
la pagina web de I'Ajuntament de Naut Aran www.nautaran.org i en 
el portal e-Agora. a efectes de possibles al·legacions, reclamacions 
o suggeriments. 

Tercer.- Trametre la documentació integrant d'aquest expedient a 
la Comissió d'Urbanisme de Aran per tal de sol·licitar els informes 
sectorials pertinents. 

Salardú, Naut Aran, 18 de gener de 2024 
L'alcalde, César Ruiz:-Canela Nieto 
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ENTREVISTA 

És la directora del Pare Nacio
nal d'Aigüestortes i Estany de 
Sant Maurici des del novembre 

del 2022, en que va rellevar en 
el carrec a Merce Aniz, qui ha
via dirigit el Pare des del1990. 

Calaf és doctora en biologia per 
la UB i té un mestratge en alta 
funció directiva. 

'$stic contenta perque estem en 
camí que no es perdí ni un euro 
deis Next Generation aconseguits" 

Quin balan<; fa de la seva 
gestió un any i escaig 
després d'assumir ei car
rec? 

És un privilegi ser la di
rectora-conservadora de 
l'únic Pare Nacional de 
Catalunya, en un entorn 
de 4 comarques (Alta Ri
bagorc;a, Pallars Jussa, 
Pallars Sobira i Val d'Aran) 
d'excepcionals valors na
turals, socials i culturals. 

Em vaig fixar com a fita, 
gracies a un equip que ha 
treballat de manera com
promesa i arreJada al ter
ritori , aconseguir retenir 
projectes Next Generation 
per valor de més de set mi
lions d'euros, que s'estan 
executant en coJ.Iaboració 
amb múltiples actors, des 
de centres de recerca com 
el CSIC, la UB, el CREAF 
o el CTFC. fins a empreses 
públiques com lnfraes
tructures i Forestal Cata
lana o diverses unitats de 
la Generalitat , entre altres. 
S'han inic iat nous projec
tes, com ara la millora de 
pistes i aparcaments per 
valor d'1,5 milions d'euros 
addicionals. 

S'ha conclos amb exit 
un projecte europeu amb 
participació internacional 
(Green) i esta avanc;at un 
segon (Resque Alpyr) que 
esta facilitant, entre altres, 
que el tritó i la musaranya 
pirinenca recolonitzin es
tanys, o que l'almesquera, 
una especie molt amena
c;ada, encara la trobem ~ 
la vall de Peguera. 

fl. 1 í 

Laia Calaf al seu despatx on exerceix de directora del 
·Pare Nacional d'Aigüestortes des del 2022 

Quines prioritats es mar
ca i .quins projectes de fu
tur destacaría ? Es prima- . 
ra la const rucció de nous 
centres del pare ·c9m els 
d'Arties i Torre de Capde
lla? 

Entre els projectes de 
futur immediat s'esta tre
ballant amb els equips de 
Barcelona del Departa-

. ment d'Acció Climatica, 
Alimentació i Agenda Ru
ral per aconseguir unes 
noves bases d'ajuts i con
vocatories plurianuals per 
distribuir 1 ,7 mil ions d 'eu
ros que resten d'ajuts Next 

Generation d'una manera 
més comode per al terri
tori. S'han obtingut 4 ~ous 
projectes europeus (Red
bio, Floralab+, Permapy
renees, Pyrisentinel) que 
s'aniran fent realitat els 
propers anys. 

1 tot plegat sense aban
donar reptes vigents de fa 
decades, com aconseguir 
que l'estany de Saburó, al 
Pallars Jussa, sigui retor
natal seu estat originari, o 
anar posant ordre als me
canismes de col·laboració 
en la gestió d'emergénci
es. 

Pel que fa a la construc
ció de nous centres del 
Pare, es vol prioritzar els 
d'Arties i de Torre de Cap"' 

della, que té previst condi
cionar el propi Ajuntament 
amb fons europeus, i amb 
l'aula de natura de Salardú 
ja en funcionament dins 
l'alberg. 

Preveu que es pot tornar 
a plantejar una ampliació 
del pare, i cóm pot afectar 
aixo a la cohesió entre les 
diferents comarques que 
en formen part? 

És un procés que re
quereix molt de consens. 
L'Ajuntament de Torre de 
Cabdella ha plantejat di
verses vegades !'amplia
ció cap a un territori d'alt 
valor que permetria incre
mentar l'atractiu i capaci
tat d'acollida de visitants 

edoussin
Resaltado



La Mañana • DIMARTS 23 DE GENER DE 2024 15 

ENTREVISTA 

.. 
Laia Calaf, directora d'Aigüestortes 

del Pare, beneficiant te
tes les comarques. També 
s'ha parlat de la zona deis 
estanys de Besiberri, que 
podría servir de revulsiu 
económic a la zona de Se
net i Vilaller, entre altres. 

Amb un pressupost de 2,5 
milions d'euros, en que 
éls invertira el pare, i com 
estan els fons europeus i 
Next Gene -··o 

De fet el pressupost que 
gestiona el Pare s'ha qua
druplicat en dos anys, su
perant els 2,5 milions d'eu
ros i arribant vora els 11 
milions d'euros gracies als 

_ fons europeus. Per exem
ple, pel que fa als Next Ge
neration que s'han d'exe
cutar de manera directa es 
millora l'accessibilitat, !'efi
ciencia energética i l'ade
quació a requeriments de 
riscos laborals de la Casa 
del Pare d'Espot i de la 
Casa Forestal de Boí, que 
es reconverteix en un cen
tre d'acollida de coHabo
radors; i de dos refugis, 
el de I'Estany Llong i el de 
Pla de la Font. També s'in
vertiran en la redacció d'un 
document-guia de gestió 
d'habitats en el marc d'ac
tuació prioritaria de Xarxa 
Natura 2000, l'avan~ cap 
a un Pla de seguiment de 
la biodiversitat del Pare o 
l'inventariat i potenciació 
de rodals de bosc madur. 

Tot indica que no es pror
rogaran les concessions 
de lí~ies electriques al 
pare, no,., 

Efectivament, d 'acord 
amb la normativ~ vigent 
les explotacions hidroelec
triques aniran arribant a la 
seva fi, precisament en un 
context de sequera, on es 
va incrementant la compe
tencia entre els usos a que 
es destina una aigua cada 
vegada més escassa. Una 
aigua que es canalitza per 
desaiguar-la quan el preu 
de l'energia puja, deixa 

de poder . usar-se, per 
exemple, per la perviven
cía d'habitats humits, que 
han motivat la · declaració 
del Pare com a zona dig
ne de pert~myer al conveni 
internacional RAMSAR, en 
la zona deis Pirineus amb 
majar concentració d'es
tanys i que atrauen cente
nars de milers de visitants 
de tot el món. 

Alguns municipis, com el 
de la vall de boí, aprova-

Els centres 
d'Arties i 
la Torre de 
Capdella 

, 
son una 
prioritat 

ran normativas per res
tringir l'accés de vehicles 
al pare? Ho veu necessa
ri? 1 la restricció de visi
tants en general, tal i com 
· apl' ... , .... f'r ' ., J, u ·~? 
Ja existien ordenances 

municipals perque l'accés 
al Pare fos principalment a 
peu, i en bicicleta o trans
port col·lectiu en el cas de 
les pistes d'ús intensiu. En 
vehicle només els verns i 
altres casuístiques espe
cials. Ara aquests arde
nances ·s'han actualitzat 
per ~ssegurar el compli
ment d'aquests criteris. El 
context actual fa necessari 
anar potenciant la mobi
litat sostenible. Per ara 
la restricció de visitants 
s'aconsegueix amb la 
propia limitació de placas 
d'aparcament, en un en
torn d'alta muntanya, i del 
transport col·lectiu. 

Per altra banda, gracies 
a la col·laboració entre ad
ministracions, es planteja 
un futur bus electric llan
c;adora per fer més soste
nible l'accés a Cavallers, 

i es va consolidant el bus 
del Pare, que ha augmen
tat un 16,2% d'usuaris 
respecte l'any anterior. Ha 
d'anar incrementant les 
freqüencies i els mesos en 
servei, amb marquesines 
que tinguin informació 
d'horaris on la gent pugui 
esperar-lo cómodament. 
Aquest bus cohesiona 
les quatre comarques del 
Pare i permet accedir al 
teleferic de la Vall Fosca o 
enlla~ar amb el transport 
públic que connecta amb 
Ueida i Barcelona o el tren 
Lleida - la Pobla (FGC) i 
transportar fins a 5 bicicle
tas per vehicle. 

Aigüestortes és l'espai 
natural de Catalunya on 
es cometen més infrac
c'ions i es tramiten més 
denúncies. Creu que aixo 
esta relacionat amb el 
nombre anual dé visitants 
que ronda les ~00.000 

oer"":Ort's? 
Efect ivament és un deis 

espais amb major afluen
cia de visitants, gairebé 
600.000 l'any passat, i on 
es detecten i sancionen 
més infraccions gracies 
a la bona tasca del cos 
d'Agents Rurals, Mossos 
d'Esquadra i SEPRONA, 
especialment en tempora
da alta. 

Recentment s'ha con
eles la segona fase de la 
campanya «Naturalment», 
amb vídeos, materials pe
dagógics i altres recursos 
per conscienciar els visi
tants i anar arraconant la 
falsa id~a que les accions 
individuals no compor
ten cap afecte negati u. Es 
tracta d'aprofitar els punts 
d'entrada deis visitants, in
cloent punts de divulgació 
en hotels, oficinas d'infor
mació turística, albergs, 
estacions d'autobusos, 
de taxis, etc. a més deis 
punts d'informació fixes i 
itinerants del propi Pare. 

Voste defensa el treball 
en equip. Pel que fa al 
personal del pare, creu 
que és suficient i esta ben 
coordinat o Ji ag~adaria 

que s'introduissin canvis 
laboral:s? 

Sí, el treball en equip 
sempre he pensat que és 
fonamental. 1 al mateix 
temps, és imprescindible 
incrementar la dotació de 
personal, que es reclama 
des de fa anys, especial
ment mentre duri el fort 
increment de pressupost 
gestionat. 1 també asse
gurar les infraestructures i 
equips amb que compta. 
Per exemple, la dotació 
de la brigada sortosa
ment s'ha duplicat i estan 
fent una gran tasca en el 
manteniment de la xarxa 
de senders (el senderisme 
esta entre els principals 
motius de visita el Pare). 
Per fer possible aquesta 
feina, s'ha desencallat re
queriments de riscos labo
rals de 2018, mitjan~ant la 
retenció de la finca d'Erill 
al sector Boí i un módul 
que s'esta treballant amb 
I'Ajuntament i Forestal Ca
talana per al sector Espot. 

Preval en ,la seva gestió 
el criteri conservacionís
ta, seguint el modal de 
!'anterior directora Merce 
P.niz? 

L'anterior direcció va fer 
una gran tasca, juntament 
amb tota la gent que, al 
llarg de la seva historia, 
han anat fent possible que 
el Pare arribi a l'actualitat 
en un estat de conserva
ció t~ll. que se li permet ser . 
classificat com a Pare Na
cional a nivel! internacio
nal, i esdevenir un atractor 
de persones disposades a 
recórrer !largues distancies 
per visitar-lo, sense posar 
en risc els propis valors 
que el fan especial. Cada 
dia aprenem de la !larga 
trajectória del Pare i el te
rritori. 
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COMARQUES 

Micromecenatge per ajudar l'únic 
ramader que queda a Vllamitjana 
Un incendi va arrassar els coberts plens de· pastura 
i també tota la maquinaria que hi guardava a dins 

.CN 
Vilamltjan 

Toni Figuera és un jove 
ramader de Vilamitjana 
(Pallars Jussa) que 1'11 de 
setembre passat, a causa 
d'un incendi, es va quedar 
sense els coberts plens de 
pastura i la maquinaria que 
guardava a dins. Figuera, 
amb un ramat d'unes 900 
ovelles, és l'únic ramader 

de Vilamitjana i no tenia 
assegurats els coberts. 
Ara assegura que no té la 
capacitat económica per 
comen<;ar de zero. La Fun
dació d'Unió de Pagesos 
fa uns dies que ha iniciat 

La fundació d'Unió 
de Pagesos impulsa 
aquesta iniciativa 

el micromecenatge 'Recu
perem el paller-magatzem 
Casa Xirinell!' amb l'objec
tiu de recollir 50.000 euros 
per ajudar a reconstruir el 
paller-magatzem, recom
prar maquinaria i adqui
rir menjar per al bestiar i 
d'aquesta manera evitar 
que Vilamitjana perdí l'únic 
ramader que hi queda. 

L'incendi va cremar una 
nau de 1.500 m2 i també 

Les cooperatives presenten un pla 
per lluitar contra el malbaratament 

en el sector de la fruita i, 
per a la seva elaboració, 
s'ha comptat amb la col- . 
laboració de la Fundació 
Espigoladors. 

Josep Lluís Escuer, res-

~~ ,.,._. 
Toni Figuera, 

el ramader de Vilamitjana, . 
a · !'interior del magatzem 
que se li va cremar 

Data de publicació: di
maquinaria i menjar per 
al ramat per poder passar 
l'hivern. Figuera s'ha mos
trat agra'lt per la iniciativa i 
pel suport que esta tenint 
de tot el sector ramader. 
Sense aquesta ajuda veu 
"molt complicat" continuar 

amb l'explotació ramade
ra. 

La fundació d'UP 
Segons explica la seva 

presidenta, Raquel Ser
rat, la Fundació Unió de 
Pagesos de Catalunya 
(FUPCAT) és una entitat 
de caracter privat i sense 
anim de lucre que .té com 
a objectiu donar suport al 
sector agrari i, al mateix 
temps, trencar amb el que 
consideren una "descon
nexió" entre la pagesia i la 
resta de societat amb di
ferents activitats per crear · 
una "gran comunitat". 

"Es desconeix la nostra 
feina, hi ha poc respec
te per la nostra activitat i 
la propietat privada i, en 
molts casos, no és per 
mala fe, sinó per un simple 
desconeixement i creiem 
que aixo s'ha de revertir", 
remarca. Així per exemple 
volen treballar en avan
tatges amb establiments 
agroalimentaris o en acti
vitats per acostar el món 
de la pagesia i que la gent 
s'hi pugui apuntar. "Cal 
fer sinergies, creiem que 
són molt necessaries", ha 
subratllat la presidenta de 
la fundació.És per aixo que 
han posat en marxa el pro
jecte Amics Amigues de la 
Pagesia on es vol apropar 
el món rural i l'urba des 
d'una triple perspectiva: 
alimentació, pobles i pai
satges. D'aquesta manera, 
es vol conscienciar la ciu
tadania de les dificultats 
del sector primari. 

La Federació de Coopera
tivas Agraries de Catalu
nya (FCAC) ha presentat el 
Pla de prevenció del mal
baratament en el sector de 
la fruita dol<;a al Departa
ment d'Acció Climatica; 
Alimentació i Agenda Rural 
(DACC) de la Generalitat. 
L'objectiu d'aquesta inici
ativa pionera és minimitzar 
les perdues de producte 

Ha comptat amb 
la col·laboració 
deis Espigoladors 

ponsable de malbara
tament alimentari de la 
FCAC, explica que "des de 
fa diversos anys, la Fede
ració i les cooperativas tre
ballem conjuntament per 
sensibilitzar sobre el valor 
deis aliments i per donar 
sortida als productes que 
resulten descartats del cir
cuit comercial per motius 
com els excedents. FOTO_ AC~ Una espigolada teta en un camp de Soses 
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